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Zápisnica 

 

z mimoriadneho zasadnutia Komisie dopravy, životného prostredia a rozvoja mesta 

konaného dňa 03.06.2025 o 10.30 hod. 

     

Prítomní členovia: podľa prezenčnej listiny 

 

Program rokovania: 

 

1. Otvorenie  

 

2. Uznesenia: - 

 

3. Rôzne 

3.1. Predloženie projektovej dokumentácie: „Prievidza- Malonecpalská ulica, Návrh novej 

organizácie dopravy“- realizácia 

3.2. Návrh novej organizácie dopravy na uliciach- Rastislavova, Hollého, M.Hodžu a M. 

Mišíka 

3.3. Dopravný prieskum – Zvýšenie bezpečnosti chodcov v križovatke ulíc Novackého, 

M.Gorkého, Na karasiny, Cesta Vl. Clementisa 

3.4. Riešenie záchytného parkoviska v meste Prievidza 

3.5. Odťah vozidiel- autovrakov- vybudovanie záchytného parkoviska 

 

4. Záver zasadnutia  

 

K bodu č. 1 

 

Otvorenie: Predseda komisie dopravy, životného prostredia a rozvoja mesta pri MsZ 

Michal Dobiaš privítal všetkých prítomných na mimoriadnom rokovaní komisie 

K bodu č. 2     

K bodu č. 3 

 

3.1 Predloženie projektovej dokumentácie: „Prievidza- Malonecpalská ulica, Návrh novej 

organizácie dopravy“- realizácia 

Predkladá : Ing. A.Nikmonová 
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Diskusia : 

- Ing. A. Nikmonová informovala o úprave existujúceho trvalého zvislého a vodorovného 

dopravného značenia za účelom zvýšenia bezpečnosti cestnej premávky v okolí ZŠ 

Malonecpalská v zmysle aktuálne platných zákonov, vyhlášok, noriem a technických 

predpisov. 

-Ing. Bartoš informoval, že na predmetnej ulici bol na obhliadke so znalcom v oblasti 

cestnej dopravy, ktorý je zároveň aj audítor bezpečnosti pozemných komunikácií, ktorý 

potvrdil navrhovaný a realizovaný stav vyvolaných úprav. 

-návrh na odstránenie ZDZ č.212-10 (križovatka Nedožerská a Necpalská cesta) 

Komisia 

I. Berie na vedomie 

predloženú projektovú dokumentáciu: „Prievidza- Malonecpalská ulica, Návrh novej 

organizácie dopravy“ bez výhrad. 

II. Odporúča  

A schvaľuje predloženú projektovú dokumentáciu: „Prievidza- Malonecpalská ulica, Návrh 

novej organizácie dopravy“ bez výhrad. 

HLASOVANIE:  

P.č. Meno a priezvisko Hlasoval/a 

1 Michal Dobiaš Za 

2 Ing. Lukáš Zeleník Neprítomný 

3 RNDr. Ing. Ján Kuchárik Za 

4 Igor Čičmanec Za 

5 Mgr. Dominika Vážna Neprítomná 

6 Ing. Natália Svítková Neprítomná 

7 Ing. Roman Bartoš Za 

8 Ing. Dušan Kohút Za 

9 Ing. Andrea Nikmonová Za 

10 Ing. Jaroslav Mäsiar Neprítomný 

11 Mgr. Janka Muchová Neprítomná 

 

Prítomní: 6       Za: 6     Proti: 0    Zdržal sa: 0 

3.2 Návrh novej organizácie dopravy na uliciach- Rastislavova, Hollého, M.Hodžu a M. 

Mišíka 

Predkladá : Ing. A. Nikmonová 
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Diskusia :  

-Ing. A. Nikmonová informovala ohľadom dopravného riešenia s návrhom na úpravu 

trvalého dopravného značenia, ktorého cieľom je zníženie najvyššej dovolenej rýchlosti na 

30km/h na miestnych cestách Rastislavova ul., Ul. M. Hodžu a Ul. J. Hollého 

prostredníctvom zavedenia Zóny najvyššej dovolenej rýchlosti a preriešenie statickej 

dopravy na Rastislavovej ul. Návrh dopravného riešenia bude obsahovať aj opatrenia na 

zvýšenie bezpečnosti chodcov, najmä detí navštevujúcich dotknuté vzdelávacie inštitúcie. 

-v prípade schválenia ODI, navrhujeme zachovanie priechodu pre chodcov v blízkosti 

priechodov pri Základnej umeleckej škole Ladislava Stančeka. 

Komisia 

I. Berie na vedomie 

návrh novej organizácie dopravy na uliciach- Rastislavova, Hollého, M.Hodžu a M. Mišíka 

II. Odporúča  

schváliť návrh novej organizácie dopravy na uliciach- Rastislavova, Hollého, M.Hodžu a M. 

Mišíka 

HLASOVANIE:  

P.č. Meno a priezvisko Hlasoval/a 

1 Michal Dobiaš Za 

2 Ing. Lukáš Zeleník Neprítomný 

3 RNDr. Ing. Ján Kuchárik Za 

4 Igor Čičmanec Za 

5 Mgr. Dominika Vážna Neprítomná 

6 Ing. Natália Svítková Neprítomná 

7 Ing. Roman Bartoš Za 

8 Ing. Dušan Kohút Zdržal sa 

9 Ing. Andrea Nikmonová Za 

10 Ing. Jaroslav Mäsiar Neprítomný 

11 Mgr. Janka Muchová Neprítomná 

 

Prítomní: 6       Za: 5     Proti: 0    Zdržal sa: 1 

3.3 Dopravný prieskum – Zvýšenie bezpečnosti chodcov v križovatke ulíc Novackého, 

M.Gorkého, Na karasiny, Cesta Vl. Clementisa 

Predkladá : Ing. A.Nikmonová 

Diskusia :  
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-Ing. A.Nikmovová informovala ohľadom výkonu dopravného prieskumu, ktorého účelom 

bolo zistiť pohyb, smerovanie dopravných prúdov na uliciach Novackého, M. Gorkého, Na 

karasiny, Cesta Vl. Clementisa za účelom určenia dopravnej záťaže a zachytenia 

dopravných pohybov v priestore existujúcej križovatky. 

-z výkonu dopravného prieskume vyplýva, že na ramene 2 a 4 je možné daný priechod 

umiestniť. Na ramene č.3 pri zohľadnení výhľadových smerovaní je tiež možné umiestniť 

priechod pre chodcov, resp. presunutí chodcov z ramena č.1 

Komisia 

I. Berie na vedomie 

Dopravný prieskum – Zvýšenie bezpečnosti chodcov v križovatke ulíc Novackého, 

M.Gorkého, Na karasiny, Cesta Vl. Clementisa 

II. Odporúča  

rozpracovať Dopravný prieskum – Zvýšenie bezpečnosti chodcov v križovatke ulíc 

Novackého, M.Gorkého, Na karasiny, Cesta Vl. Clementisa do projektu s určením 

potrebných podmienok zo strany dotknutých orgánov 

HLASOVANIE:  

P.č. Meno a priezvisko Hlasoval/a 

1 Michal Dobiaš Zdržal sa 

2 Ing. Lukáš Zeleník Neprítomný 

3 RNDr. Ing. Ján Kuchárik Za 

4 Igor Čičmanec Za 

5 Mgr. Dominika Vážna Neprítomná 

6 Ing. Natália Svítková Neprítomná 

7 Ing. Roman Bartoš Za 

8 Ing. Dušan Kohút Za 

9 Ing. Andrea Nikmonová Za 

10 Ing. Jaroslav Mäsiar Neprítomný 

11 Mgr. Janka Muchová Neprítomná 

 

Prítomní: 6       Za: 5     Proti: 0    Zdržal sa: 1 

3.4 Riešenie záchytného parkoviska v meste Prievidza 

Predkladá : - 

Diskusia : 
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-p. Dobiaš poukázal na potrebu riešenia dopravnej situácie v meste. V tejto súvislosti 

konštatuje, že je potrebné vytypovať lokality a pozemky za účelom vybudovania 

záchytného/ných parkoviska/vísk,  

- zároveň p.Dobiaš odporúča zvážiť systém benefitov pre návštevníkov, ktorý odstavia 

svoje vozidlá na záchytných parkoviskách a budú využívať verejnú dopravu 

- zároveň sa komisia zaoberala problematikou parkovania v centre mesta a potrebou 

získania relevantných údajov o doprave zamestnancov do práce v meste. Bolo 

konštatované, že je potrebné realizovať dotazníkový prieskum zameraný na: - spôsob 

parkovania zamestnancov (kde, ako dlho, ako často parkujú...), - na počet vozidiel 

zamestnancov parkujúcich v meste, - na preferovaný spôsob dopravy do centra mesta 

(autom, verejnou dopravou, pešo...a pod.). Cieľom prieskumu bude získať podklady 

pre plánovanie dopravnej politik, kapacít parkovania a možných motivačných opatrení 

v rámci mobility v meste 

 

Komisia 

I. Berie na vedomie 

potrebu realizácie záchytných parkovísk v meste Prievidza a súhlasí zabezpečiť 

dotazníkový prieskum 

 

II. Odporúča  

realizovať dotazníkový prieskum medzi zamestnancami pracujúcimi v meste 

 

 

HLASOVANIE:  

P.č. Meno a priezvisko Hlasoval/a 

1 Michal Dobiaš Za 

2 Ing. Lukáš Zeleník Neprítomný 

3 RNDr. Ing. Ján Kuchárik Za 

4 Igor Čičmanec Za 

5 Mgr. Dominika Vážna Neprítomná 

6 Ing. Natália Svítková Neprítomná 

7 Ing. Roman Bartoš Za 

8 Ing. Dušan Kohút Za 

9 Ing. Andrea Nikmonová Za 

10 Ing. Jaroslav Mäsiar Neprítomný 

11 Mgr. Janka Muchová Neprítomná 

 

Prítomní: 6       Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
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3.5 Riešenie odťahovania vozidiel – autovrakov- vybudovanie záchytného parkoviska 

Predkladá : - 

Diskusia : - 

 

Komisia 

I. Berie na vedomie 

potrebu Riešenie odťahovania vozidiel – autovrakov- vybudovanie záchytného parkoviska 

 

II. Odporúča  

stiahnuť materiál z mimoriadneho rokovania komisie 

 

 

HLASOVANIE:  

P.č. Meno a priezvisko Hlasoval/a 

1 Michal Dobiaš Za 

2 Ing. Lukáš Zeleník Neprítomný 

3 RNDr. Ing. Ján Kuchárik Za 

4 Igor Čičmanec Za 

5 Mgr. Dominika Vážna Neprítomná 

6 Ing. Natália Svítková Neprítomná 

7 Ing. Roman Bartoš Za 

8 Ing. Dušan Kohút Za 

9 Ing. Andrea Nikmonová Za 

10 Ing. Jaroslav Mäsiar Neprítomný 

11 Mgr. Janka Muchová Neprítomná 

 

Prítomní: 6      Za: 6   Proti: 0    Zdržal sa: 0 

Ostatné 

- p. Nikmonová informovala členov komisie ohľadom pripravovanej zákazky na 

vypracovanie dopravnej štúdie pre časť Staré sídlisko v meste Prievidza. Uviedla, že 

navrhované dopravné riešenie bude zamerané na komplexné posúdenie dopravného 

režimu na všetkých dotknutých miestnych cestách a na riešenie dopravných problémov 

K bodu č. 4 
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Predseda komisie dopravy, životného prostredia a rozvoja mesta pri MsZ Michal Dobiaš 

poďakoval prítomným za účasť na rokovaní komisie.     

Zapísala: Ing. Dagmar Šandríková, MBA 

                                                                                                  Michal Dobiaš                    

                                                                                                 predseda komisie 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


